

# WATE HANOL HALONG

# Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #02-57/58 & 03-01/02 Chinatown Point, S 059413 Call us: 63923688 / 63923392. Email: gen@super-travels.com







## 分 行程重点

### 暹粒

- . 大吴哥古城(南城门, 巴戎庙, 斗象台, 癞王台, 12生肖塔)
- . 吴哥窟(世界七大遗产之一)
- . 周萨神殿, 塔玛侬殿
- . Preah Ang Chek Ang Chom 寺
- . 洞里萨湖

### 沙坝

- . 登越南最高峰~番西邦
- . 欣赏"世界七大奇美梯田"
- . Rong May 龙云玻璃桥
- . Cat cat village 格格村

### 下龙湾

- . 乘船游世界八大奇景之一的下龙湾
- . 下龙湾夜市

### 河内

- . 胡志明陵墓
- . 巴亭广场
- . 西湖
- . 还剑湖
- . 36 古式街道
- . 水上木偶戏

### 风味餐

- . 海鲜餐
- . 越南河粉
- . 越南春卷
- . 沙坝当地风味餐
- . SEN 越式自助餐



住宿

- 全程 4 星酒店



第一天: 新加坡 → 河内/胡志明-暹粒 (SAI)

乘搭客机飞往越南河內或者胡志明市, 再转机至柬埔寨第二大城市, 暹粒。入 住酒店休息。

第二天: 暹粒 (早/午/晚餐) 酒店早餐后,参观大吴哥古城(南城门, 巴戎庙,斗象台,癞王台,12生肖塔), 途经周萨神殿,塔玛侬殿,来到塔普伦 殿 后用午餐,全身或脚底按摩1小时, 下午参观吴哥窟,俗称小吴哥(是世界 遗产,七大古迹之一,有着柬埔寨最顶 尖的雕刻艺术),自助晚餐+传统舞蹈 表演,回酒店休息。

第三天:暹粒-河内(2135-2250)

(早/午/晚餐)

酒店早餐后,参观 Preah Ang Chek Ang Chom 寺 ,国王行宫(外观)及 皇家花园,参观 老市场 (纪念品及衣服种类繁多,应有尽有),用午餐后,下午乘车前往洞里萨湖,乘船游等等。您写鱼养殖场内给鳄鱼喂食(自费),返客的人用晚餐,晚餐后送往机场。乘搭客机飞往越南首都河內。

第四天:河内-老街-SAPA (早/午/晚餐) 早餐后,团队乘车前往- SAPA (Sapa 位于越南的山区,比海面上高度 有2100米左右)。抵达后团享用午餐, 参观: CAT CAT 少数民族村庄,观赏绝 美梯田。享用晚餐,自由逛逛洋人街, 沙坝市场石教堂。晚餐於当地餐厅,住 沙坝。

第五天:沙坝-番西邦山-河内

(早/午/晚餐)

早餐后团队乘车到缆车站**乘缆车**上去参 观:番西邦高山(FANSIPAN)。海拔 3143米,是整個中南半島(越南,老撾及東埔寨)最高的山。团队用午饭后,返回河内。晚餐於当地餐厅,住河内。

第六天: 河内 - 下龙湾(早/午/晚餐) 早餐后团队参观: 胡志明陵墓, 巴亭广 场, 主席府, 高脚屋, 独住寺, 文庙国 子监,镇国古寺。午餐后, 团队乘车前 往素有世界八大奇景之一的下龙湾; 沿 途上可欣赏朴素的田园風光及明媚的山 川景色。晚餐后。参观下龙夜市, 住下 龙湾。

第七天:下龙湾 - 河内(早/午/晚餐) 早餐后团队登船游览下龙湾,于1994 年12月17日得到世界联合国教科文是 织公认为(世界第八大天然遗产奇景教 识公认为(世界第八大天然遗产奇子多组 一)。乘船参观:溶洞。有许多 特的天然寄石,像一座天然的楼台 及美味的海鲜餐。下午游客乘车返的 受美味的海鲜餐。下午游客乘车的 湖和 36 古式街道购物。晚餐於当地餐 厅,住河内。

第八天: 河内 → 新加坡 (早餐) 早餐后,自由活动至集合时间,送往机 场启程回国,乘搭客机飞返家园,结束 六天愉快旅程。

### 备注:

- 所有行程顺序, 航班时间抵达, 入境口岸, 最终酒店确认均以出发前的最终确认行程为准。 在公司无法预测和控制的情况下, 行程可能更改
- 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。



### **TOUR HIGHLIGHTS!**

### Siam Reap

- . Preah Ang Chek Ang Chom Shrine
- . Ancient city of Angkor Thom
- . Angkor Wat temple
- . Royal Residence (exterior view)
- & Royal Garden
- . Tonlesap Great Lake

### **SAPA**

- . Fansipan
- . Cat Cat Village
- . Rong May Glass Bridge

### **Halong Bay**

- . Cruise Ride Halong Bay
- . Halong Night Market

### Hanoi

- . Ho Chi Minh Mausoleum
- . Ba Dinh Square
- . West lake
- . Hoan Kiem Lake
- . 36 Ancient Street
- . Water Puppet Show



- 4 STAR HOTEL

# DAY1: SINGAPORE → HANOI - SIEM REAP

Arrived Hanoi International Airport of Vietnam, and transit to Siem Reap, the second capital of the Cambodia. Check in to the hotel.

DAY2: SIEM REAP (B/L/D)
Breakfast at hotel, Morning visit the
Ancient city of Angkor Thom (South
Gate, Bayon temple, Elephant &
Leper King terrace, Suor Prat towers),
pass by Chao Say Devoda temple,
Thommanon temple, visit Ta-Prohm
Temple. After lunch, relax with
body/Foot massage 1h, finally we visit
The world heritage of Angkor Wat
temple. Buffet dinner with traditional
dancing performance, back to hotel.

DAY3 SIEM REAP – HANOI (Departure 21:35) (B/L/D)



Breakfast at hotel, morning visiting Preah Ang Chek Ang Chom Shrine (where the most popular worship for local people and foreign tourists in visiting and praying to get happiness or recover from their ill), Royal Residence (exterior view) & Royal Garden, visit Old market (Variety of souvenirs and clothes are selling here), lunch, afternoon visit Tonlesap Great Lake, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), back to town have dinner, after dinner direct send drop airport, having a flight to Hanoi.

# Day 4: HANOI -Lao Chai-SAPA (B/L/D)

After breakfast, take the bus going to SAPA (Sapa is located in the mountains of Vietnam, about 2,100 meters high Sapa above sea level, which is mainly where the Vietnamese minority live). After the arrival will have lunch and visit: CAT CAT ethnic minority villages to see the beautiful terraces. Have dinner and go for free. Foreigner Street, Stone Church. Dinner at a local restaurant, stay overnight in Sapa.

# Day 5:SAPA-FANSIPAN-HANOI (B/L/D)

After breakfast. Take the bus to the cable car station. Take the cable car to visit: FANSIPAN. At an altitude of 3,143 meters, it is the highest mountain in the entire Indochina Peninsula (Vietnam, Laos and Cambodia). After Fansipan moutain tour return back Sapa for lunch and back to Hanoi. After dinner at a local restaurant, check-in hotel in Hanoi stay overnight.

Day 6 :HANOI-HALONG BAY (B/L/D)

After breakfast, take a visit :Ba Dinh Square, President Ho Chi Minh, Mausoleum, One Pillar Pagoda, Tran Quoc Pagoda. After lunch proceed to Halong Bay. Along the way visitors impressive view to the northern provinces of Vietnam's rural rustic scenery. Next you will visit Halong Bay Night market. Dinner at local restaurant.

# Day7: HALONG BAY - HANOI (B/L/D)

After breakfast, boat trip in **Halong bay** to view multi-shaped rocks and visit the dramatic caves, grottos such as: Grotto Cave. Lunch will be served on boat with the fresh seafood. After lunch, return to Hanoi, sightseeing city famous **sword lake**, **36 ancient street shopping**. Dinner at local restaurant.

Day 8: HANOI → SINGAPORE (B) Today you'll fly back to your sweet home.

### Remarks:

1.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

2.Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.

3. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

